
МІНІСТЕРСТВО ОСВІТИ І НАУКИ УКРАЇНИ
ВОЛИНСЬКИЙ НАЦІОНАЛЬНИЙ УНІВЕРСИТЕТ ІМЕНІ ЛЕСІ УКРАЇНКИ

ФАКУЛЬТЕТ БІОЛОГІЇ ТА ЛІСОВОГО ГОСПОДАРСТВА

ПРОТОКОЛ № 9

засідання науково-методичної комісії факультету біології та лісового

господарства

«11» травня 2022 р. м. Л у ц ь к

ПРИСУТНІ: голова науково-методичної комісії доц. Поручинська Т. Ф.,
члени комісії: Кичилюк О. В. – к.с.-г.н., доцент, завідувач кафедри лісового та
садово-паркового господарства; Зінченко М. О. – доц., завідувач кафедри
ботаніки і методики викладання природничих наук; Качинська Т. В. – доц.,
завідувач кафедри людини і тварини; Сухомлін К. Б. – професор, завідувач
кафедри зоології; Козачук Н. О. – професор кафедри фізіології людини і
тварин, Дмитроца О. Р. – доц. кафедри фізіології людини і тварин; Коцун Л.
О. – к.б.н., доцент. кафедри ботаніки і методики викладання природничих
наук; Білецька М. Г. – к.б.н., доцент. кафедри зоології; Шепелюк М. О. –
к.б.н., доцент кафедри лісового та садово-паркового господарства; Коржик О.
В. – к.б.н., ст. викл. кафедри фізіології людини і тварин.

Порядок денний
Обговорення освітньо-професійної програми «Лісове господарство» для
освітнього рівня «бакалавр».
Про підготовку до літньої заліково-екзаменаційної сесії.
Про поповнення реєстру навчально-методичного забезпечення дисциплін по
кафедрах. 
Про стан і перспективи проведення профорієнтаційної роботи. Організація
приймальної комісії.
Про підготовку до роботи ДЕК.

1. СЛУХАЛИ: Обговорення освітньо-професійної програми «Лісове
господарство» для освітнього рівня «бакалавр».
ВИСТУПИВ: Завідувач кафедри, доцент Кичилюк О. В. повідомив, що для
оновлення освітньо-професійної програми використовувався стандарт вищої
освіти за спеціальністю 205 «Лісове господарство». Програма винесена на
громадське обговорення на офіційному сайті ВНУ імені Лесі Українки
(опублікована на сайті 01.04.2022 р.). Освітня програма обговорювалась на
розширеному засіданні кафедри з залученням всіх зацікавлених осіб.
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Зокрема, ОПП була прорецензована начальником Волинського ОУЛМГ
Кватирком О. та завідувачем сектору управління персоналом Волинського
обласного лісового та мисливського господарства Щербатовою І. П. Завідувач
кафедри повідомив, що сам навчальний план сформовано відповідно до
затвердженого в Україні стандарту вищої освіти для спеціальності 205
«Лісове господарство», необхідність оновити виникла у зв’язку із
удосконаленням системи вибіркових дисциплін в університеті. Як відомо,
зараз студенти мають право вибору 25 % дисциплін, які обираються у
комп’ютерній системі. Під час розширеного засідання було розглянуто всі
пропозиції, які надійшли від моменту оприлюднення проєкту ОПП, частина з
них була прийнята. Зокрема, до оновленої програми було додано 17
програмний результат навчання «Чітко і зрозуміло демонструвати/доводити
знання, висновки, аргументацію, рішення своєї/галузевої точки зору стосовно
особливостей ведення екологічно орієнтованого лісового господарства та
дотичних питань до фахівців і нефахівців»; збільшено частку практичних
робіт (з 57% до 61 %); збільшено кількість годин на вивчення дисципліни
«Лісовідновлення та лісорозведення»; введено навчальну практику з
механізації для 2-го курсу; перейменовано «Курсовий проект з лісових
культур» на «Курсовий проект з відтворення лісів» і введено у курсовий
проєкт використання природного поновлення.
УХВАЛИЛИ:
Запропоновані зміни до ОПП «Лісове господарство» та навчального плану
затвердити.

2. СЛУХАЛИ:
Про підготовку до літньої заліково-екзаменаційної сесії.
Дмитроца О. Р. повідомила про терміни та формат заліково-екзаменаційної
сесії. Звернула увагу на те, що частина студентів складатимуть заліки та
екзамени за індивідуальними відомостями у зв’язку з залученням до
волонтерської роботи.
УХВАЛИЛИ:
Прийняти до уваги.

3. СЛУХАЛИ:
Про поповнення реєстру навчально-методичного забезпечення дисциплін по
кафедрах.
Журавльов О. А. звернув увагу на необхідність активації роботи по підготовці
дистанційних курсів у зв’язку з онлайн-навчанням. А також зазначив, що,
оскільки буде уніфікуватись за обсягами каталог вибіркових дисциплін, то
потрібно попрацювати над оновленням пропозицій на наступний навчальний
рік.
УХВАЛИЛИ:
Прийняти до уваги.
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4. СЛУХАЛИ:
Про стан і перспективи проведення профорієнтаційної роботи. Організація
приймальної комісії.
Журавльов О. А. повідомив про стан профорієнтаційної роботи на факультеті
та закликав активувати діяльність у цьому напрямку.
УХВАЛИЛИ:
Прийняти до уваги.

5. СЛУХАЛИ:
Про підготовку до роботи ДЕК.
Дмитроца О. Р. повідомила про терміни та формат, у якому будуть відбуватись
державні іспити.
УХВАЛИЛИ:
Прийняти до уваги.

Голова комісії Т. Ф. Поручинська

Секретар  комісії Л. О. Коцун
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